
   Vra  gen CDA m.b.t. RIB “Afwikkeling Dokter Bosman” d.d. 10-11-2020  :                             

Laten we voorop stellen dat we als CDA-fractie blij zijn met dit onderhandelingsresultaat.

Een aantal vragen:

1. Blijft Dokter Bosman GGZ een te contracteren partij voor de Jeugdzorg.

2. Zo ja, Welke maatregelen zijn genomen om in het vervolg betaling van dergelijke onterechte 
declaraties te voorkomen.

3. Is “Dokter Bosman GGZ” de enige zorginstelling die onterechte declaraties heeft ingediend 
die betaald zijn ? Of zijn er inmiddels meer instellingen in beeld die dit soort declaraties 
hebben ingediend.

4. Op welke wijze wordt, met de kennis van nu, voorkomen dat een dergelijke praktijk weer 
gebeurd bij zorgaanbieders waar de gemeente Oudewater een contract mee heeft.

Kees de Bruijn

CDA-fractie


